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Under sommaren har renovering och 

utbyte av landgången från land till 

bryggan varit en av de prioriterade 

åtgärderna.  

Detta genomfördes som planerat en 

jobbarhelg i juni. Blom 

transporterade ut nytt virke 

tillsammans med ved och samtidigt 

hämtade han det gamla virket för 

destruktion. 

Bygget har fått mycket beröm av 

besökare under sommaren. 

Landgången har kompletterats med 

solcellslampor som hjälper till för 

säker gångväg vid den lite mörkare 

delen av årstiden. 

Vidare har bryggan kompletterats 

med en liten brygga för ekor och 

mindre båtar på insidan. 

 

 

 

Besök 
Vi har märkt en ökande tillströmning av besökare från Karlstad/Hammaröområdet och då 

Speciellt Zakrisdalsområdet.  

Man har hittat ut till holmen via information samt att man tycker att det är en lättillgänglig 

och en anläggning i bra skick. 

ÅBS-medlemmar står för 59% av de registrerade besöken (192st) 

Annan klubb står för 22% av de registrerade besöken (74st) 

Övriga står för 19% av de registrerade besöken (62st) 

Fördelning är därmed 59/41 på de registrerade besöken på Amneholmen i år vilket vi ser som 

mycket positivt. Sedan finns det ett litet mörkertal på de besökare som är där på de tider som 

ingen från klubben är och inte registrerar sig i liggaren. Detta innebär ett högre besöksantal än 

vad som redovisas. 

 



Några andra spontana uttryck som framkommit från våra externa gäster är att de: 

 Tycker om besökstugan som alltid är öppen och välkomnande 

 Tycker vi har fantastiskt fina bryggor och alltid hjälp med att lägga till när någon är 

där 

 I år har sittplatserna på södra sidan av ön, fått många dit med sin picknickkorg 

 Är imponerade av den skyddade grillplatsen som uppskattas oavsett väder och som 

inbjuder till samvaro även vid regn eller skydd vid stark sol. 
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